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Dobrý den všem,

minulé pondělí proběhl v sídle naší společnosti ekonomický seminář, jehož cílem bylo informovat účastníky 
o aktuální ekonomické situaci ve VaKu Zlín a poskytnout jim odpovědi na kladené otázky. Více jak dvouhodinový
blok přednášek byl primárně zaměřen na často diskutovaná témata.

 Důležitým tématem byly investice. Jen za posledních 6 let bylo proinvestováno 740 mil. Kč a do konce 
provozní smlouvy očekáváme další investice ve výši 2 miliard Kč. Diskutovaný nepoměr mezi ziskem Moravské 
vodárenské a ziskem VaKu Zlín je předmětem nově připravovaného dodatku k provozní smlouvě, v němž se 
podařilo vyjednat navýšení nájmu o 20 mil. Kč ročně.

 Naše pozvání do diskuze přijal Ing. David Procházka, ředitel úseku pro korporátní klientelu Československé 
obchodní banky, a.s. ve Zlíně, který potvrdil, že naší společnosti opravdu nehrozí úpadek! Zároveň pan Procházka 
označil náš ekonomický stav nejvyšším možným ratingem 1 z 12-ti stupňové hodnotící škály.

V samotném závěru semináře pak proběhla prezentace společnosti GHC Regio o možnostech dotací - VaK Zlín by 
rád v kooperaci s touto firmou pomáhal obcím v získávání dotačních prostředků.

Pozitivní odezva většiny z 35 účastníků semináře nás utvrdila v tom, že pokračujeme správným směrem a dovoluje 
mi konstatovat, že se jednalo o akci úspěšnou.

Již dnes spouštíme první část prezentací na web (http://www.vakzlin.cz/seminar/), druhá část bude následovat.

Na závěr dnešní Infokapky mi ještě dovolte podělit se s vámi o další zajímavou zprávu.

 Na základě naší stížnosti adresované Radě pro rozhlasové a televizní vysílání na pořad „Megapodvod 
s vodou“ odvysílaný na kanále ČT 2, Rada uznala naše námitky a označila pořad za možná neobjektivní, snažící 
se ovlivnit postoje diváka ve prospěch záměrů tvůrců, a zahájila správní řízení s Českou televizí z moci úřední 
pro možné porušení zákona.
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Pěkný den,

Svatopluk Březík


